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INTERPELLATION TILL SAMHÄLLSBYGGNADSNÄMNDENS ORDFÖRANDE (S) 
ANGÅENDE KARLGÅRDSBRON I SKELLEFTEÅ 
 

Liberalerna vill lyfta en fråga som är av stor vikt för invånarna i Skellefteå och för stadens infrastruktur - 

nämligen situationen kring Karlgårdsbron. För tio år sedan hölls en omdebatterad folkomröstning om 

byggandet av centrumbron i Skellefteå, där nej-sidan segrade. Trots detta beslutade kommunfullmäktiges 

majoritet att gå vidare med byggandet av bron. 

Nu, ett decennium senare, står vi inför moment 22. Byggentreprenören har sagt upp kontraktet och arbetet 

med bron har kommit till en halt. Det är uppenbart att det finns betydande hinder för att bygga en bro på 

denna plats, där älven är som bredast. 

Det är av stor vikt att vi tar tag i denna fråga på ett ansvarsfullt sätt för att säkerställa att vi fortsätter att 

utveckla vår stadsinfrastruktur på ett effektivt och hållbart sätt. Jag ser fram emot att höra 

kommunstyrelsens ordförandes svar och förslag på åtgärder för att hantera denna angelägna fråga. 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRAMFÖRA FÖLJANDE FRÅGOR TILL 
SAMHÄLLSBYGGNADSNÄMNDENS ORDFÖRANDE (S): 
 

1. Vilka åtgärder vidtas för att hantera byggstoppet på Karlgårdsbron och säkerställa att byggandet 

fortsätter? 

2. Vilka är de huvudsakliga hindren för att fortsätta bygget och hur planerar kommunen att övervinna 

dem? 

3. Hur ser tidsplanen ut för att lägga ut jobbet på ny upphandling och när förväntas arbetet med bron 

kunna återupptas? 

4. Vilka åtgärder vidtas för att involvera och informera invånarna i den framtida byggprocessen kring 

Karlgårdsbron? 

5.  Hur säkerställer kommunen insyn och öppenhet i detta ärende? 
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